

1939 (XXIII). Five petitions containing complaints relating to various repressive measures (T/PET.4/151)

The Trusteeship Council,

Having examined five petitions containing complaints relating to various repressive measures concerning the Cameroons under United Kingdom administration in consultation with the United Kingdom as the Administering Authority concerned,¹⁶

Draws the attention of the petitioners to the observations of the Administering Authority and to the statements of its special representative.

*966th meeting,
20 March 1959.*

1940 (XXIII). Petition from Mr. Pascal Zock (T/PET.4/153)

The Trusteeship Council,

Having examined the petition from Mr. Pascal Zock concerning the Cameroons under United Kingdom administration in consultation with the United Kingdom as the Administering Authority concerned,¹⁷

Draws the attention of the petitioner to the observations of the Administering Authority.

*966th meeting,
20 March 1959.*

1941 (XXIII). Petition from Mr. Lazare Tagoufo (T/PET.4/154)

The Trusteeship Council,

Having examined the petition from Mr. Lazare Tagoufo concerning the Cameroons under United Kingdom administration in consultation with the United Kingdom as the Administering Authority concerned,¹⁸

Draws the attention of the petitioner to the observations of the Administering Authority.

*966th meeting,
20 March 1959.*

1942 (XXIII). Petition from Mr. Prosper Sadio (T/PET.4/155)

The Trusteeship Council,

Having examined the petition from Mr. Prosper Sadio concerning the Cameroons under United Kingdom administration in consultation with the United Kingdom as the Administering Authority concerned,¹⁹

Draws the attention of the petitioner to the observations of the Administering Authority and to the statements of its special representative.

*966th meeting,
20 March 1959.*

1943 (XXIII). Petition from Mrs. Theresia Nana, President of the Women's Committee of "One Kamerun" in Tiko (T/PET.4/156)

The Trusteeship Council,

Having examined the petition from Mrs. Theresia Nana, President of the Women's Committee of "One

¹⁶ See T/PET.4/151, T/OBS.4/40, T/L.903.

¹⁷ See T/PET.4/153, T/OBS.4/45, T/L.903.

¹⁸ See T/PET.4/154, T/OBS.4/48, T/L.903.

¹⁹ See T/PET.4/155, T/OBS.4/46, T/L.903.

1939 (XXIII). Cinq pétitions contenant des plaintes relatives à diverses mesures de répression (T/PET.4/151)

Le Conseil de tutelle,

Ayant examiné, en consultation avec le Royaume-Uni, Autorité administrante intéressée, cinq pétitions contenant des plaintes relatives à diverses mesures de répression et concernant le Cameroun sous administration du Royaume-Uni¹⁶,

Appelle l'attention des pétitionnaires sur les observations de l'Autorité administrante et sur les déclarations de son représentant spécial.

*966ème séance,
20 mars 1959.*

1940 (XXIII). Pétition de M. Pascal Zock (T/PET.4/153)

Le Conseil de tutelle,

Ayant examiné, en consultation avec le Royaume-Uni, Autorité administrante intéressée, la pétition de M. Pascal Zock, concernant le Cameroun sous administration du Royaume-Uni¹⁷,

Appelle l'attention du pétitionnaire sur les observations de l'Autorité administrante.

*966ème séance,
20 mars 1959.*

1941 (XXIII). Pétition de M. Lazare Tagoufo (T/PET.4/154)

Le Conseil de tutelle,

Ayant examiné, en consultation avec le Royaume-Uni, Autorité administrante intéressée, la pétition de M. Lazare Tagoufo, concernant le Cameroun sous administration du Royaume-Uni¹⁸,

Appelle l'attention du pétitionnaire sur les observations de l'Autorité administrante.

*966ème séance,
20 mars 1959.*

1942 (XXIII). Pétition de M. Prosper Sadio (T/PET.4/155)

Le Conseil de tutelle,

Ayant examiné, en consultation avec le Royaume-Uni, Autorité administrante intéressée, la pétition de M. Prosper Sadio, concernant le Cameroun sous administration du Royaume-Uni¹⁹,

Appelle l'attention du pétitionnaire sur les observations de l'Autorité administrante et sur les déclarations de son représentant spécial.

*966ème séance,
20 mars 1959.*

1943 (XXIII). Pétition de Mme Theresia Nana, présidente du Comité des femmes du One Kamerun de Tiko (T/PET.4/156)

Le Conseil de tutelle,

Ayant examiné, en consultation avec le Royaume-Uni, Autorité administrante intéressée, la pétition de Mme

¹⁶ Voir T/PET.4/151, T/OBS.4/40, T/L.903.

¹⁷ Voir T/PET.4/153, T/OBS.4/45, T/L.903.

¹⁸ Voir T/PET.4/154, T/OBS.4/48, T/L.903.

¹⁹ Voir T/PET.4/155, T/OBS.4/46, T/L.903.